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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 3/2025 z jednání VV dne 14. dubna 2025 

 

Místo jednání: stadion Markéta v Praze 

Účastníci:   Osobně: Iva Riegertová (IR), Marek Fořt (MF), Pavel Myšák (PM), Roman Rygl 

(RR) a Roman Šuster (RŠ) 

Online: Linda Vrátníčková (LV), Alice Sulamanidze (AS) a Hana Schlangerová 

(HS) 

Hosté:  Ondřej Surga (OS), Antonín Brabec (AB) a Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Dušan Palcr (DP) a Jiří Klement (JK) 

 

Projednávané body: 

1. Čerpání rozpočtu 2025 

Došlo k úpravě očekávané výše dotace na projekt LA28 v souladu s posledními informacemi  

od zástupců NSA, která je nově stanovena na úroveň dotace z roku 2024. Konečné rozhodnutí o 

výši dotace však k dnešnímu datu nebylo ze strany NSA zasláno. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

2. Novelizace směrnice o užívání vozidel 

PM předložil nový návrh směrnice o užívání vozidel, ve které je několik drobných úprav převážně 

technického rázu. 

Usnesení: VV návrh schvaluje. 

3. Zpráva manažera vzdělávání za rok 2024 

AB přednesl zprávu o vzdělávání za předchozí kalendářní rok, ve které poukázal na rekordní počet 

proběhlých školení World Rugby, dále na to, že se podařilo školící semináře přivést přímo do klubů 
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a rovněž i navýšit počet školitelů. Ve zprávě dále představil priority pro rok 2025, zejména další 

rozšíření školitelského sboru, navýšení jeho odbornosti a rozšíření vzdělávacího portfolia 

(vzdělávací moduly pro sportovní ředitele, funkcionáře klubu, aj.). 

Usnesení: VV bere na vědomí a přikládá Zprávu manažera vzdělávání k tomuto zápisu. 

4. Změny v realizačních týmech 

RŠ informoval o konci působení Pavla Vokrouhlíka u seniorské reprezentace mužů v ragby XV.  

Na pozici asistenta trenéra pro útok bude nově působit Besik Chinchaladze, který již s týmem 

absolvoval několik akcí. 

Dále se hledá vedoucí týmu pro národní výběr dívek U16. PM eviduje několik případných zájemců 

z řad studentů FTVS, na jejichž angažmá bude pracovat.  

Rovněž situace v realizačním týmu U18 juniorky není ideální, jelikož vedoucí tohoto týmu není 

kvůli časové vytíženosti schopna se pravidelně účastnit akcí této kategorie. 

Usnesení: VV bere na vědomí a jmenuje Beska Chinchaladzeho asistentem trenéra národního týmu 

mužů v ragby XV a pověřuje PM předložením návrhu na doplnění a změny na pozicích vedoucí týmů 

výše zmíněných kategorií. 

5. Přenosy na ČT Sport 

PM prezentoval sledovanost dosud odvysílaných přenosů Extraligy mužů na kanále ČT Sport 

(poslední přenášené utkání Slavia – Říčany sledovalo cca 20 tis. diváků, na alespoň tři minuty  

se pak přenos zapnulo cca 70 tis. diváků). Navzdory povzbudivé sledovanosti a dobré zpětné vazbě 

ze strany České televize PM eviduje nulovou odezvu ze strany stávajících, či potenciálních 

sponzorů. Pouze generální partner J&T Banka si zakoupila sponzorské vzkazy. Mezery jsou  

i v disciplíně ze strany účastnících se klubů (neochota podstoupit rozhovor, zaslat včas finální 

sestavy). 

Usnesení: VV bere na vědomí a vyzývá kluby, aby řádně plnily své povinnosti spojené s přenosy  

na České televizi, a tím přispívaly k pozitivnímu obrazu českého ragby u veřejnosti. 
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6. Safeguarding 

OS prezentoval poslání safeguardingového týmu, který začal v novém složení fungovat začátkem 

stávajícího roku. Dále uvedl klíčové aspekty safeguardingu, dosavadní činnost týmu (sekce na webu 

ČSRU, formulář pro hlášení případů, zavádění sítě klubových safeguardů, pravidla pro řešení), 

aktuálně řešené záležitosti (překlad e-learningového kurzu, motivace členů hnutí ke vzdělávání)   

a plán nadcházejících aktivit (vytvoření etického kodexu, postupů, provedení rizik, hlášení na NSA, 

zavedení platformy NNTB).  

Usnesení: VV ocenil práci safeguardingového týmu, v současné chvíli však nevidí důvod 

k investicím do safeguardingového software. Prezentaci OS je přílohou tohoto zápisu. 

7. ČUS VH 

PM informoval o plánované valné hromadě České unie sportu, která proběhne 25. 6. 2025 

v Nymburce a vyzval členy VV k nominaci delegátů. 

Usnesení: VV s ohledem na stanovený termín nenalezl vhodného nominanta a pověřil PM, aby 

ČSRU z jednání VH ČUS omluvil. 

8. Rezignace JB na post člena STK 

PM informoval o ukončení působení JB ve sportovně-technické komisi pro soutěže mužů  

k 30. dubnu 2025 v souvislosti s jeho vyvázáním se z role generálního sekretáře ČSRU. Do doby 

jmenování nového člena bude STK administrativně vypomáhat Pavel Chaloupka. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

9. Odvolání členů metodické komise 

RŠ předložil návrh předsedy metodické komise, Filipa Vacka, k odvolání Miroslava Němečka, Víta 

Chalupy a Daniela Beneše z komise z důvodu nečinnosti. 

Usneseni: VV předložený návrh schvaluje. 
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10. Záštita Brno Rugby Cup 

LV předložila žádost jménem RC Dragon Brno, RC Bystrc a RA Brno o udělení záštity ČSRU nad 

konáním turnaje pro kategorie U8-U12 s názvem Brno Rugby Cup v termínu 17. 5. 2025. 

Usnesení: VV záštitu uděluje. 

11. Obchodní podmínky Macron 

PM předložil VV ke schválení novou smlouvu s dodavatelem sportovního vybavení Macron. PM 

označil navrhované obchodní podmínky, na základě porovnání s ostatními evropskými federacemi, 

za velmi výhodné. Přijetí navrhované smlouvy by prodloužilo partnerství mezi ČSRU a společností 

Macron do roku 2030. 

Usnesení: VV předložený návrh schválil. 

12. Rugby Rising Play 

JB prezentoval dosavadní průběh programu Rugby Rising Play, na který získala ČSRU finanční 

podporu od World Rugby. V současné době je do programu zapojeno 6 klubů (cíl 4-6) a 150 

účastnících se dívek (cíl 100). Navzdory pozitivnímu celkovému obrazu JB předložil návrh vyřadit 

z programu klub Moravia Rugby pro neplnění smluvních závazků programu a požadovat navrácení 

poskytnuté finanční dotace. HS dále připojila návrh na vyřazení účastnícího se klubu RA Olymp, 

kterému se dlouhodobě nedařilo plnit cíle programu, a proto sám podal žádost o vyřazení.  

Usnesení: VV schvaluje předložené návrhy, vyřazuje z programu RRP Moravia Rugby a požaduje 

vrácení dotace v celé výši (25 tis. Kč) a dále z programu vyřazuje RA Olymp a požaduje vrácení 

dotace ve výši 20 tis. Kč. Vrácené prostředky budou použity zejména pro kompenzace cestovních 

nákladů na závěrečný turnaj. 

13. Kandidatura na pořádání VH RE 

PM předložil návrh ucházet se o pořadatelství valné hromady Rugby Europe v prosinci 2025, která 

by posílila roli ČSRU na poli evropské ragbyové diplomacie. 
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Usnesení: VV návrh schvaluje. 

14. Strategický plán 

JB krátce referoval o stavu příprav strategického plánu, které na nějakou dobu ustrnuly. JB zmínil, 

že jedná s osobami odpovědnými za dílčí oblasti plánu a VV chce předložit první návrh plánu  

do konce měsíce dubna, s následným workshopem se členy VV v květnu. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

15. Účast v soutěži RE Super Cup 

MF se dotázal, v jakém stavu je snaha ČSRU zúčastnit se letošního ročníku soutěže Rugby Europe 

Super Cup. PM informoval, že od předchozího jednání VV nedošlo k žádnému posunu a ČSRU 

čeká na termín schůzky ze strany Rugby Europe. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

 

 

 

Zápis pořídil: Jiří Boháček 

Schváleno dne: 17. 4. 2025 


